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Datum  16 mei 2024 
 
Betreft  Jaarvergadering 2024 
 
Aanwezig 

Ben Swinkels, Marjolein Manusev, Marleen Verboven, Ben van Noordwijk, Klaas Althuizen, 
Han Konings, Thijs Oppers, Anneke van Duppen, Marijke Rooijmans, Chris Janssen, Ria 
Nooijen, Henk van Zundert, Frans van de Heuvel, Mieke Scheepers, Nathalie Waters, Pier 
Segeren, Gerrit Post, Piet Gruijters, Bert Lemmens, Jan Janssen, Bert Staal, Francine Janssen, 
Tonny van Noordwijk, Marianne Swinkels-Koenen, Adrie Beekmans, Wilma Martens, Joost 
Martens, Giel Biemans, Adrie van den Fertwegh, Annette Brand, Koen Brand, Tonny 
Meulensteen, Jose Vereijken, Antoon Verhoeven, Dilia Verhoeven, Hein Maas 
 

Afwezig met kennisgeving   
Mark Smits, Cor van Vijfeijken, Marianne Loring, Marcel Cox, Rick van Bree, Franka de Vries, 
Gerrit Post, Arnoud en Sophie van de Kam, Piet Gruyters, Henk van Lierop, Wilma en Joost 
Martens, Maria Biemans, Geri Mariussen, Giel Jacobs, Koen en Annette Brand 

 
 
1. Opening 

De jaarvergadering werd geopend door de voorzitter – Han Konings - , waarbij de 
aanwezigen hartelijk werden verwelkomd. 
 
2. Goedkeuring notulen jaarvergadering 2023 

De notulen van de jaarvergadering van 2023 werden goedgekeurd zonder opmerkingen. 
 
3. Jaaroverzicht 2023 

Een overzicht van de activiteiten van IVN Laarbeek in 2023 werd gepresenteerd. Het aantal 
leden is gestegen van 289 (2023) naar 302 leden, en het aantal jeugdleden van 35 naar 43. 
Diverse werkgroepen hebben weer veel activiteiten georganiseerd, waaronder lezingen 
zoals “Invloed droogte op waterleven”, “Vogels in de kunst” en “De das in Brabant”. Ook 
werd een gezellige jaarafsluiting georganiseerd.  
 
Er werd kort ingegaan op de werkgroepen en hun activiteiten, waaronder de natuur- en 
waterwerkgroepen, de cursuswerkgroep, de plantenwerkgroep en de bomenwerkgroep. 
Alle werkgroepen hebben zich het afgelopen jaar weer met veel inzet en enthousiasme 
gepresenteerd. Werkgroepen werden bedankt voor hun inzet. 
Zie jaarverslag 2023 voor meer details. 
 
4. Meer grip op financiën 

Er werd besproken dat er meer controle moet komen over de financiën, vooral over 
uitgaven zonder voorafgaande goedkeuring van het bestuur/penningmeester. 
 
Voorstel voor verbetering: 

• 4 ogen principe: Alle uitgaven worden vooraf getoetst tijdens de 
bestuursvergadering. 

• Bedragen boven €50 en buiten de goedgekeurde begroting worden niet zonder 
meer uitbetaald. 
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• Iedere werkgroep maakt een begroting die wordt getoetst aan de algemene IVN-
begroting. 

• Er wordt per kwartaal een kascontrole uitgevoerd en werkgroepen leveren per 
kwartaal de kas in bij de penningmeester. 

• Inventarisatie van de inboedel wordt gemaakt voor een betere inschatting van de 
reservebehoefte. 
 

Er kwamen wat vragen – wat als het een werkgroep is, die geen begroting maakt. -> dan 
reserveren we 50 euro voor de werkgroep. Een werkgroep kan bv ook een uitje voor de 
werkgroep begroten, dat brengt meer saamhorigheid. Of materialen die men graag wenst. 
 
5. Financieel verslag 2023 en Begroting 2024 

Het financieel verslag van 2023 werd gepresenteerd, evenals de begroting voor 2024. De 
kascommissie heeft het financieel verslag gecontroleerd en heeft een aantal opmerkingen 
gegeven (zie bijlage). 
 

Verslag kas 

Controle Commissie 2023_comments_vergadering.docx
 

 
Hein – bestuur is van goede wil, maar het is te eenvoudig om alleen om het bestuur de 
problemen te leggen, maar ook de leden moeten ook meehelpen om de richtlijnen te gaan 
handhaven.  
Vertrouwen in het bestuur – en vraagt iedereen om hier mee te helpen. 

 
Afspraken e.d. die o.a. gemaakt zijn 

• Begroting 2 weken voor de jaarvergadering sturen 

• Financiën uitprinten en op tafels leggen voor de jaarvergadering. Via scherm niet 
goed leesbaar. 

• Moeten geld reserveren voor gebouw en dure materialen.  

• Inge is gevraagd om de penningmeester mee te helpen met financiën, balans en 
begroting 

• Stila afspraken met Gilde verduidelijke 

• Soort penningmeester draaiboek maken bv. Wordt ieder jaar een factuur naar Blom 
Consultancy? Als je een factuur stuurt van x bedrag – dan wordt die betaald. 
Penningmeester weet niets van die afspraak. 

• Energie – uitzoeken m.b.t. leverancier. Ook met ook op zonnepanelen – ivm 
saldering. 

• Opstal afspraken met gemeente loopt nog steeds. Wisseling van ambtenaar heeft 
vertraging gezorgd en opsplitsen van kavel heeft tijd gekost. 
 

6. Verslag Kascommissie 

De kascommissie heeft het financieel beheer van 2023 gecontroleerd en een verslag 
uitgebracht. Een nieuwe kascommissie werd benoemd. 
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Nieuwe kascommissie: Kees Burghouts en Hein Maas; Henk van Zundert is reserve. 
 
7. Terugblik 2023 en Vooruitblik 2024 

Er werd teruggeblikt op de succesvolle activiteiten in 2023 en vooruitgekeken naar de 
plannen voor 2024. 
 
Terugblik 2023 

• Cursus Natuurouder  
Er is een poging gedaan om een cursus voor natuurouder op te zetten, maar 
daarvoor bleek weinig belangstelling te zijn. In het nieuwe jaar zal daarover een 
nieuwe strategie worden bedacht.  

• Bomencursus  
Bomencursus is gegeven waar 25 mensen aan deel hebben genomen. De mensen 
waren erg enthousiast over de cursus en gaven aan graag deel te nemen aan het 
vervolg in 2024.  

• Coördinatie Bermen inventarisatie  
Mark Smits heeft deze overgenomen (3 jaar geleden)  

• Coördinatie Cursus werkgroep  
Giel Jacobs heeft dit op zich genomen, maar er worden wel leden gezocht om mee 
te helpen!  

• Nieuwe voorzitter  
Met de komst van Han Konings hebben we weer een voorzitter. 
 

Wensen 2024  

• Betere grip op uitgave patroon  

• Uitbreiding bestuur/Penningmeester  

• Vervolg bomencursus  

• Cursus werkgroep uitbreiding  

• Coördinatie Bomen werkgroep  

• Oplossing/duidelijkheid natuurbeheer m.b.t. maaier en STILA regelingen  

• Opstal duidelijk samen met gemeente  
 
8. Jubilarissen 

Er werd stilgestaan bij de jubilarissen van 2023, die voor hun jarenlange inzet werden 
bedankt. 
 

Kees Burghouts 40 jaar 

Diny Leijte-van Hoof 40 jaar 

Cor Van Vijfeijken 40 jaar 
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9. (Her)benoeming en afscheid bestuursleden 

Han Konings is verkiesbaar als voorzitter. Han is door de jaarvergadering aangenomen. 
 
10. Enquête Jaarafsluiting 

Er werd een enquête gehouden over de jaarafsluiting, die positieve reacties opleverde en 
als geslaagd werd beschouwd. 

 
 
11. Rondvraag 

Er was gelegenheid voor de leden om vragen te stellen. Een aantal vragen en opmerkingen: 
 
Evenementen werkgroep (Ben swinkels) 
Ben wil even checken of er interesse is voor een ledendag – 11 augustus ; Naar Heeswijke-
Dinter  
Geen enkele reactie gehad op deze vraag via mail,  
Met handopsteking blijkt veel interesse. Kosten zijn ongeveer 15 euro. Ton stelt voor om 
het in het blad te zetten – aanleveren voor 1 juni stuk aanleveren, dan kan hij het nog 
plaatsen 

 

Antoon Verhoeven 
Groene long; komt wellicht woningbouw – in plaats van zwembad;  
Wil het bestuur daarvoor inzetten en geen bewoning – uniek gebied. Origine is dit een 
groene corridor. 
Bestemmingsplan staat nu – geen woningbouw. In die tijd was een waardevol gebied. Nu 
dreigt het opnieuw te gebeuren. Kees B vindt dat het bestuur dat moet doen. Ben Swinkels 
– politieke partijen – zijn er voor gaan liggen vanuit met de Werkgroep. Sportschool mocht 
wel helaas indertijd wel komen. Bestuur vraagt aan Ben Swinkels om aan te geven wat de 
beste tijd is om hier in actie te komen vanuit het IVN. Hein suggereert om argumenten door 
te geven aan het bestuur als het zover is. 
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Ben van Noordwijk 
Bimd wordt verhuurd – zoekt mensen die als gastvrouw/heer wil optreden. Koffie/thee en 
aanwezig zijn. Misschien ook in de Bimd stukje  
 
Giel Biemans  
Stelt voor om mensen te laten inschrijven voor nieuwsbrief. IVN laarbeek, geeft geen 
nieuwsbrief uit. Idee om over na te denken. Kost veel tijd. Artikelen worden gepubliceerd in 
Mooi Laarbeek – wordt Land van de Peel, Loop in Helmond, ED. Een nieuwsbrief vraagt veel 
– Er moet iemand opstaan om dat te doen. 

 

 
 
12. Sluiting 

De vergadering werd afgesloten door de voorzitter, die iedereen bedankte voor hun 
aanwezigheid en bijdrage aan de vereniging. 
 
 
 


